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Thomas Sørensen: 
Jeg er træt af at skulle skynde mig om morgen, da 
jeg kan godt lide at se på min IPad, så jeg går ikke 
tidligt i seng. Vi bestemmer jo selv, og ingen skal 
bestemme over mig. Jeg kan godt lide fred og ro, og 
kan ikke lide hvis jeg skal skynde mig. Jeg skal jo i 
bad hver morgen, for jeg kan ikke gå på arbejde, 
uden at ha været i bad. Nu kommer jeg for sent hver 
dag, fordi jeg ikke er færdig, hvis jeg kan gå på 
arbejde derhjemme, så kan jeg bedre lave nogle 
ting, sammen med mine venner. Hvis vi arbejder 
hjemme kan jeg også få lov til at være sammen med 
min kæreste, det kan vi ikke nu. Vi arbejder ikke i 
sammen gruppe. Vi kan selv være med til at 
bestemme hvad vi skal lave. Jeg vil gerne på arbejde 
på pro aktiv om torsdagen og om fredagen, så kan 
jeg spille med unoderne og være med til fællessang.  
 

Daniel: 

Jeg vil gerne fortælle hvorfor jeg gerne vil 
arbejde hjemme. Jeg har mange problemer 
med at være sammen med mange 
mennesker. Og jeg har nogle behov, som gør 
at jeg nu ikke kan gå på arbejde hver dag. Det 
kan jeg godt hvis det er hjemme. Jeg er ikke 
så god til at stå op om morgenen, og hvis jeg 
ikke er færdig når bussen kommer, så skal jeg 
bare være hjemme. Hvis jeg kunne gå på 
arbejde hjemme, så kunne jeg godt nå det, 

Rita Andersen:

Jeg synes at det er dejligt at vi igen kan 
arbejde hjemme, det har jeg ønsket 
mig. Det var godt, da de var herude da 
der var lukket. Jeg glæder mig til at jeg 
selv kan bestemme hvornår jeg vil op 
om morgenen. Nogle gange har jeg 
brug for at sove lidt længere, men det 
kan jeg ikke nu, da bussen kører kl. 
8.45. Før kunne jeg hvile på pro aktiv i 
en seng, hvor min ryg kunne rettes ud, 
det kan jeg ikke mere, nu kan jeg kun 
hvile i min stol. Derfor græder jeg tit 
når jeg kommer hjem, fordi jeg har 
ondt i ryggen. Hvis jeg kommer hjem 
og arbejde, kan jeg hvile i min egen 
seng. 

Jeg synes at det tager lang tid når vi 
skal kører med bussen på arbejde, først 
skal vi være klar om morgenen, så skal 
vi vente på bussen kommer. Der er 
mange som skal med bussen, og alle 
skal spændes godt fast. Ellers bliver vi 
bange. Så inden alle er spændt fast, 
synes jeg at der er gået lang tid. Nogle 
gange er der nogle som bliver uvenner, 
mens de venter. Det kan jeg ikke lide.

Jeg vil hellere blive hjemme og 
arbejde. Jeg vil stadig gerne på arbejde 
1-2 gange i ugen, så jeg kan se min 
veninde



da jeg så kan komme når jeg er klar. Jeg 
glæder mig til at være med til at bestemme 
hvad vi skal lave. Jeg er ikke ked af, at det er 
dem jeg bor sammen med at jeg skal arbejde 
med, det er jo også flere af dem jeg arbejde 
sammen med nu. Alle dem som jeg kender 
her på Ullerupdalvej, laver jo hele tiden 
noget, nogle går til madlavning eller 
blomsterbinding. Jeg vil gerne gå til grow your 
life, og jeg har gode venner, som kommer og 
besøger mig i min lejlighed, så jeg er ikke 
bange for at jeg ikke får nye venner.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jeg er så glad for at 
igen kan komme til, at 

arbejde flere dage, hvis 
Proaktiv, kommer 

hjem på Ullerupdalvej. 
Nogle dage er jeg 

meget træt, og så kan 
jeg gå hjem i min seng 

og sove lidt. Lige nu 
kan jeg kun arbejde 2 

dage, da det er for 
hårdt for mig. Nu kan 
jeg komme på arbejde 
hver dag hvis jeg hygge 

mig med personalet 
hjemme. Nogle dage 

kan jeg kun holde til 30 
min, andre dage kan 
jeg måske 2 timer, 

men nu vil jeg jo bare 
kunne gå hjem. Det er 

rigtig hårdt for mig 
med alle de mennesker 
der kører med bussen, 
og det er en lang tur 

med alle de mange der 
skal spændes fast. Jeg 

håber at pro aktiv 
kommer ud til os.

Helene Jørgensen
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